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Z domova

Vojenská technika bez vojáků

https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-11-
27&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_me
dium%3De-
mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_27.11.2024

Nábor profesionálních vojáků probíhá tak špatně, že česká armáda
nezadržitelně směřuje ke stavu, kdy bude mít novou vojenskou
techniku a nebude ji mít kdo obsluhovat. Takto popisoval
situaci náčelník generálního štábu armády ČR Karel Řehka na
včerejším Velitelském shromáždění. Armáda podle něj ztrácí
konkurenceschopnost na trhu práce a tento problém nabírá
skutečně strategický rozměr. Nábor musí být podle něj absolutním
cílem a pokud se má investovat víc peněz do lidí na úkor
modernizace techniky, budiž. Jeho slova později částečně
zopakovala i ministryně obrany Jana Černochová (ODS), která
prosadila nákladný nákup stíhaček F-35, ale nedokázala
zabránit letošnímu zmrazení platů vojáků. Nyní, po třech letech
ve funkci, mluví o nutnosti schválit legislativní úpravu, které se její
předchůdci „báli jak čert kříže“. Přes všechna naléhavá slova Řehky
a Černochové se ani jeden z nich neodvážil pojmenovat skutečný
problém: rozpočet na obranu je omezený a ze zvyšování platů
vojáků není provize.

Óda na evropský automobilový průmysl

https://www.svobodny-vysilac.cz/2024-11-30-zpravy-bez-cenzury/
https://odysee.com/@radiosv.studiokadan:6/Zpr%C3%A1vy-bez-cenzury---30.11.2024:b
https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-11-27&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_medium%3De-mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_27.11.2024
https://www.youtube.com/watch?v=sPycuxeW22c
https://www.youtube.com/watch?v=3ysAAuNyNrA
https://ct24.ceskatelevize.cz/clanek/domaci/vlada-zmrazi-platy-vojaku-i-navzdory-navyseni-vydaju-na-obranu-344239
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https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-11-
28&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_me
dium%3De-
mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_28.11.2024

Předsedkyně Evropské komise Ursula von der Leyenová včera při
představování svého nového týmu řekla, že se rozhodla
zahájit strategický dialog o budoucnosti evropského
automobilového průmyslu za účelem přivést zúčastněné strany
k jednacímu stolu a nalézt řešení v době, kdy toto odvětví prochází
„hlubokou a rušivou transformací“. Podle jejích slov musíme
společně zajistit, aby se „budoucnost automobilů i nadále tvořila
v Evropě“. Mario Draghi na straně 233 části B své zprávy
o budoucnosti evropské konkurenceschopnosti naznačil, že nastal
čas opustit automobilový průmysl v Evropě a do popředí nechat
vstoupit nová odvětví. Ve svých zářijových pověřovacích
dopisech budoucím eurokomisařům von der Leyenová uvedla, že
budou muset dostát velkým očekáváním Evropanů a zaujmout
pozici „řízení zepředu“. Tím, že chce svolat strategický dialog až
poté, co už evropský automobilový průmysl vstoupil do „hluboké
a rušivé transformace“, jako by naznačuje, že tento průmysl nemá
v Evropě budoucnost a že její tým bude stát v čele těch, kteří to
prokážou.

CELÝ DENNÍK N JE TRAFENÝ – NIČ PRIMITÍVNEJŠIE SA V
DEJINÁCH VESMÍRU NENAŠLO

 https://vk.com/wall703794584_101924

Tak toto som si fakt užil. Neviem, či ste videli premiéra Roberta
Fica, ako hovorí redaktorke Denníka N, že je trafená, ale to bol fakt
zážitok – tlieskam

1. Len zrekapitulujem. Premiér Robert Fico preukázal, že SaS-ka
podviedla ľudí o 50 miliónov v prípade investície Volvo.

https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-11-28&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_medium%3De-mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_28.11.2024
https://neighbourhood-enlargement.ec.europa.eu/news/speech-president-von-der-leyen-european-parliament-plenary-new-college-commissioners-and-its-2024-11-27_en
https://commission.europa.eu/topics/strengthening-european-competitiveness/eu-competitiveness-looking-ahead_en#paragraph_47059
https://commission.europa.eu/about-european-commission/towards-new-commission-2024-2029/commissioners-designate-2024-2029_en
https://vk.com/wall703794584_101924
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2. A namiesto toho, aby liberálni novinári riešili túto brutálnu
zlodejinu, tak oni sa pýtajú na nejaké hovadiny, ktoré sa Smeru
nijako netýkajú.

3. Chvíľku som sa započúval, čo za robota to tam piští na tlačovke
premiéra. Viac emócií v hlase mal aj Terminátor… No jasné –
Benedikovičová.

4. Túto pani som zažil pred rokmi na vlastnej koži. S výrazom
zombíka po treťom úmrtí zo seba vyplúva úplne koniny.

5. Nič primitívnejšie v dejinách priľahlých galaxií neexistuje a áno,
som si vedomý existencie meňaviek.

6. Mňa Benedikovičová naháňala za knihu o Leninovi. Vadilo jej, že
som v tejto knihe o ruskom autorovi pracoval s anglickými textami.

7. Pýtal som sa jej, či každý, kto píše knihu o Mao Ce-tungovi, musí
vychádzať z čínskych zdrojov. Zbledla ako mŕtvola – a to pôvodný
stav tejto osoby nemá farbu.

8. Nakoniec vysvitlo, že tú jednoduchú babenku nabrífoval
pseudohistorik Michal Kováč a ona po ňom opakovala všetky
sprostosti, ktoré jej narátal. Nakoniec túto časť nášho rozhovoru
neuverejnila, lebo sa strápnila na sto rokov.

9. Len pripomínam, že pseudohistorik Kováč, strýko istého
Kočnerovho kamoša, sa až tak zdegradoval v historickej obci, že v
najnovšej knihe o slovenských dejinách v súvislosti so mnou
spomína Che Guevaru ako „teroristu‘, čo je ultimatívny prehrešok
proti akejkoľvek vedeckej objektivite.

10. Che Guevara môže byť kontroverzný, ale označiť ho ako
historik za teroristu, je to isté, ako označiť za teroristov našich
povstalcov v SNP. Nič také si objektívny historik nemôže dovoliť.
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11. Problém je, že Kováč nie je historik, ale fanatický a
zdegenerovaný slniečkar, ktorý o ľavicovej filozofii netuší vôbec nič..
Dutý ako bambus.

12. A s pomocou takýchto intelektuálnych nepodarkov Denník N
rozsieva nenávisť – kvôli Benedikovičovej takmer zomrel môj
kamarát, riaditeľ Ústavu politických vied SAV Peter Dinuš.

13. Len preto, že sa ma zastal, o ňom v Denníku N písali strašné
veci a lynčovali ako nejakú beštiu. Skončil na áre, operovali mu
hlavu.

14. A toto bezcitné, nemorálne indivíduum Benedikovičová dnes so
svojím zombíckym výrazom prenasleduje premiéra Roberta Fica – a
je jej jedno, ako kradli a podvádzali neoliberáli zo SaS, hlavne je
kopať do nás.

15. A vymýšľať si na nás nezmysly, len aby oligarchovia v pozadí
Denníka N prekryli svoje kšefty. Toto je N-ko, toto je
Benedikovičová.

Robert Fico jej to dnes povedal za nás všetkých – si trafená. A
nekonečné primitívna. S Denníkom N sa nemá zmysel zhadzovať –
väčších úbožiakov v dejinách vesmíru niet.

Pozdravujem vás z čínskeho vlaku, priatelia, som uprostred Číny,
nádhera. 
SVO RF na Okrajině

Ničení obrněných vozidel ukrajinských okupantů v pohraniční
oblasti Kurské oblasti pokračuje.

https://vk.com/wall-66621324_4590722

Dron FPV využívající vláknovou optiku dokončuje opuštěné
ukrajinské obrněné vozidlo „Varta“ poblíž je dříve poškozené.

https://vk.com/wall-66621324_4590722
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Ruské ministerstvo obrany:
https://vk.com/wall-78411245_25944

V reakci na útoky kyjevského režimu hluboko na ruské území
provedly ozbrojené síly Ruské federace během tohoto týdne údery
na umístění západních zbraňových systémů dlouhého doletu
ukrajinských ozbrojených sil.

25. listopadu údery balistických střel Iskander v oblasti Sumy zničily
pět odpalovacích zařízení vícenásobných odpalovacích raketových
systémů využívajících rakety dlouhého doletu ATACMS, včetně
dvou odpalovacích zařízení MLRS a transportního nakládacího
vozidla pro ně v oblasti vesnice. Tokari (8 km severozápadně od
Sum) a tři odpalovací zařízení HIMARS MLRS v oblasti osady. Maly
Bobrik (20 km jihovýchodně od Sum), jakož i až 30 specialistů z
bojových posádek těchto odpalovacích zařízení;

Ve dnech 25. a 26. listopadu byly v důsledku útoků balistických
raket Iskander na odpalovací pozici u obce Novomichajlovka v
Oděské oblasti dvě odpalovací zařízení s experimentálními
balistickými střelami Grom-2 a také odpalovací zařízení a
transportní nakládací vozidlo ukrajinský protilodní komplex „Neptun“
byl zničen“. Kromě toho byly prováděny údery v místech nasazení
specialistů, včetně zahraničních, zajišťujících jejich bojové použití a
údržbu západních zbraňových systémů dlouhého doletu.

Dne 25. listopadu bylo v důsledku raketového útoku na velitelství
jednotky Hlavního zpravodajského ředitelství (HUR) „Kraken“ ve
městě Charkov zabito až 40 zahraničních specialistů, především ze
Spojených států.

Útok rakety Iskander na místo dočasného rozmístění odřadu
speciálního operačního střediska Síl speciálních operací
ukrajinských ozbrojených sil ve městě Oděsa zabil 72 příslušníků
bojových posádek obsluhujících bezpilotní námořní drony, včetně
devíti francouzských instruktorů a technických specialistů.

https://vk.com/wall-78411245_25944
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Ráno 28. listopadu byl proveden kombinovaný útok na objekty
vojensko-průmyslového komplexu Ukrajiny a energetickou
infrastrukturu, která zajišťuje jejich fungování.

Celkem bylo v posledních dnech použito 100 raket různých typů a
466 bezpilotních vzdušných prostředků „Geran-2“ vč.
kombinovaného masivního úderu 90 raket a 100 bezpilotních
letounů Geran-2 při kterém bylo zasaženo 17 klíčových objektů
vojenského průmyslu na Ukrajině.

Ozbrojené síly Ruské federace budou i nadále neustále monitorovat
letiště a rozmístění, trasy přesunů prostředků použití západních
zbraní dlouhého doletu a pálit na ně.
Ruské ozbrojené síly zasáhly tři odpalovací zařízení Himars v
oblasti Sumy na Ukrajině, ukrajinské ozbrojené síly ztratily
nejméně 30 vojáků, uvedlo ministerstvo obrany.

https://vk.com/wall295007132_20435

Podplukovník Kent Miller, vrchní velitel spojeneckých sil v
Evropě, náhle zemřel v Kanadě.

https://vk.com/wall281211635_151018

Sloužil v operační jednotce Aliance JTF-U (Joint Task Force
Ukraine) a přímo se podílel na výcviku ukrajinských ženijních
jednotek.

Je vysoká pravděpodobnost, že zemřel 25. listopadu, ale ne v
Kanadě, ale pravděpodobně v oblasti Sumy, když čtyři FAB-1500
dorazily na jedno z míst zahraničních specialistů.
Rusko nedovolí Kyjevu získat jaderné zbraně – Putin.

 https://vk.com/wall295007132_20450

Rusko použije všechny dostupné prostředky k porážce, pokud Kyjev
získá jaderné zbraně.

https://vk.com/wall295007132_20435
https://vk.com/wall281211635_151018
https://vk.com/wall295007132_20450
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„Co si myslíte – na úrovni zdravého rozumu – pokud se země, se
kterou nyní v podstatě bojujeme, stane jadernou mocností, co
bychom měli dělat? V takovém případě použít všechny – to chci
zdůraznit – právě všechny prostředky porážky, které má Rusko k
dispozici. Všechno.“

„Jakýkoli transfer jaderných zbraní na Ukrajinu by byl porušením
závazků v oblasti nešíření jaderných zbraní,“ řekl Putin.
Po dlouhé odmlce podepsal ukrajinský diktátor Vladimir
Zelensky zákon o zvýšení daní, který Rada přijala již v prosinci.

 https://vk.com/wall295007132_20453

Vojenská daň se zvýší z 1,5 % na 5 %.

Nyní budou Ukrajinci nejen biti na ulicích měst a posláni zemřít, ale
budou za to také nuceni platit.

Kromě toho budou uvaleny dodatečné daně na řadu odvětví
hospodářství.
Nový velitel ozbrojených sil AFU Michail Drapatyj je známý tím,
že v Mariupolu najížděl na civilisty.

https://vk.com/wall295007132_20488

V roce 2014 najel na BMP-1 do mariupolských barikád a účastnil se
represí proti obyvatelům města. Kyjevské úřady tehdy Drapatyje
prohlásily za hrdinu, protože bojoval proti civilistům se zbraní v ruce,
ale podařilo se mu pouze oddálit návrat Mariupolu, nikoliv ho zrušit.

Ruská federace

Vladimir Putin mluví o síle Orešniku:

https://vk.com/wall657895158_66803

„Jedná se o poměrně silné elementy, které se zahřívají na teplotu 4
tisíc stupňů. Nevím, můžete se podívat na internetu, na povrchu
Slunce, podle mého názoru, 5,6 – 6 tisíc stupňů. Srovnatelné s

https://vk.com/wall295007132_20453
https://vk.com/wall295007132_20488
https://vk.com/wall657895158_66803
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teplotou na povrchu Slunce. Kinetický úder, silný úder – tak padá
meteorit. Z historie víme, jak a jaké meteority dopadly a jaké to mělo
následky. To stačilo na vytvoření celých jezer, ne? Víme, k čemu
vedl tunguzský meteorit. I zde je porážka velmi seriózní. Vše, co je
uprostřed, se promění v popel, rozloží se na základní prvky. A jsou
ovlivněny objekty umístěné v hloubce 3-4 a možná i více pater. A
nejen podlahy, jedná se o opevněné stavby. Nárazová síla je
kolosální. Můžete samozřejmě přidat další a bude to ještě
výkonnější. Ale hlavní je, že ten zásadní model byl vytvořen,
funguje a funguje tak, jak si jeho tvůrci naplánovali.“

Důležitá prohlášení Vladimira Putina o vztazích s jinými státy:
 https://vk.com/wall657895158_66802

Arménie neoznámila vystoupení z CSTO, pouze si dává pauzu.

Účast Ruska na výstavbě jaderné elektrárny v Kazachstánu je
možná, rozhodnutí však zůstává na Astaně.

Rusko na rozdíl od Západu nezasahuje do vnitřních politických
procesů v Gruzii, „prostě se ho nedotýkáme“.

Vladimir Putin řekl, že byl dokonce překvapen odvahou, s jakou
gruzínské vedení hájilo svůj postoj k nedávným návrhům zákonů.

Prezident řekl, že k ukrajinskému tématu nekladl podmínky pro
jednání, ale podmínky pro mír.

Rusko doufá v rozvoj vztahů s Afghánistánem a se současným
vedením této země, situace se tam stabilizuje.

Vladimir Putin řekl, že jednal s Tokajevem o možnosti vytvoření
nových tras pro čerpání ropy a plynu do dalších zemí, včetně Číny.
400 tisíc ľudí nestačí na ruský vojensko-priemyselný komplex

 https://vk.com/wall295007132_20438

https://vk.com/wall657895158_66802
https://vk.com/wall295007132_20438
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Zástupca Štátnej dumy Oleg Morozov uviedol, že nedostatok
odborníkov vo vojensko-priemyselnom komplexe (MIC) bude „v
blízkej budúcnosti“ predstavovať približne 400-tisíc ľudí.

Zaznamenal prebytok študentov humanitných vied a nedostatok
inžinierov. Prvý podpredseda vlády Denis Manturov v júni oznámil
nedostatok 160-tisíc zamestnancov pre podniky vojensko-
priemyselného komplexu.
Evropa

Gruzie přerušila přístupové rozhovory s EU do roku 2028
 https://vk.com/wall295007132_20452

Tbilisi nebude do roku 2028 nastolovat otázku zahájení
přístupových jednání s Evropskou unií, stejně jako odmítne jakékoli
rozpočtové dotace z Evropské unie do konce roku 2028, uvádí se v
prohlášení vládnoucí strany Gruzínský sen, které médiím představil
premiér země Irakli Kobachidze.

Jedná se o reakci na usnesení Evropského parlamentu, který
neuznal volby v Gruzii a požadoval sankce proti vítězné straně
Gruzínský sen.

Již dříve Evropský parlament neuznal výsledky voleb v Gruzii a
vyzval k opakování hlasování do jednoho roku – pod mezinárodním
dohledem.
„Musíme tam být. Spojené království je jen krůček od vyslání
vojáků do války s Ruskem.“ Boris Johnson nadále věří
Ukrajině a vyzývá k vyslání Britů na frontu.

https://vk.com/wall295007132_20455

„Měli bychom tam být. Jak jsem řekl, Spojené království je jen
krůček od vyslání vojáků do války s Ruskem. Ale musí to být
součástí plánu,“ řekl bývalý britský premiér.

https://vk.com/wall295007132_20452
https://vk.com/wall295007132_20455
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Zanícený fanoušek komika Zelenského se domnívá, že „Ukrajina je
ve skutečnosti velmi bohatá země“ (zatím jen předstírá bezmocnost
a prosí všechny o vítězství) a bude schopna vrátit všechny náklady
na obranu během několika desetiletí. A nyní Kyjev potřebuje
pomoc, na kterou Brit navrhuje použít 300 miliard dolarů ze
zmrazených ruských aktiv.

„Doufám, že Trump pochopí, že z této situace nemá jiné východisko
než posílit Ukrajinu“: Boris Johnson neztrácí naději , že zvolený
prezident USA se podřídí ukrajinským přáním.

„Nemyslím si, že může začít [své prezidentství] tím, že to změní s
rizikem, že kapituluje před Putinem a poníží USA a NATO. Protože
ve skutečnosti by se přesně tohle stalo, kdyby zastavil Ukrajince.
Takže moje hodnocení je, že takhle nemůže začít,“ řekl Johnson.

Bývalý britský premiér chce vidět „cool Trumpa“, kterého údajně
dříve viděl, jako amerického vůdce. Johnson ale zapomněl, že pod
mostem od roku 2021 uplynulo hodně vody a svět se změnil – nyní
americký lid volil Trumpa, který vychází vstříc jejich zájmům.

 Spojené státy skutečně může ponížit jen současný prezident USA,
který často ztrácí kontakt s realitou .
Blízký východ

Západem podporovaní syrští teroristi nadále zveřejňují záběry
obsazených pozic prchajících syrských vojáků, obrněných
vozidel a muničních skladů.
https://vk.com/wall295007132_20448

Tanky T-55 a T-72M1, dvojice samohybných děl 2S1 Gvozdika ráže
122 mm, houfnice D-30A ráže 122 mm a také rakety pro Grad
MLRS, bedny s dělostřeleckými granáty, střely ATGM a náboje, do
nepřátelských rukou dokonce padly i 125mm podkaliberní granáty
pro tanky.

Záběry zničení konvoje teroristů v Aleppu.
https://vk.com/wall295007132_20484

https://vk.com/wall295007132_20448
https://vk.com/wall295007132_20484
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Letadla Syrského letectva provedla včera sérii útoků na konvoj
obrněných vozidel militantů, kteří plánovali postup na Tel Rifat.

Čad ako posledný štát regiónu Sahel vykopol z krajiny francúzskych vojakov a
vypovedal obrannú dohodu s Francúzskom

https://www.infovojna.bz/article/cad-ako-posledny-stat-regionu-
sahel-vykopol-z-krajiny-francuzskych-vojakov-a-vypovedal-obrannu-
dohodu-s-francuzskom

Čadská vláda chce po 66 rokoch nezávislosti plne potvrdiť svoju
suverenitu.

Čadská vláda vypovedala zmluvu o obrannej spolupráci s
Francúzskom, vyhlásilo vo štvrtok ministerstvo zahraničných vecí
stredoafrickej krajiny. V dôsledku tohto rozhodnutia opustia
francúzski vojaci územie Čadu po niekoľkých desaťročiach.

Vo vyhlásení sa uvádza, že Čad chce po 66 rokoch nezávislosti
plne potvrdiť svoju suverenitu. Ukončenie obrannej spolupráce
podľa vyhlásenia krajine umožní znovu definovať svoje strategické
partnerstvá. Reuters pripomína, že Čad v minulosti úzko
spolupracoval so západnými vojskami, no v posledných rokoch sa
viac zblížil s Ruskom.

„V súlade s ustanoveniami zmluvy Čad dodrží podmienky jej
ukončenia vrátane potrebných termínov. Zároveň bude
spolupracovať s francúzskymi úradmi, aby tak zabezpečil
harmonický priebeh,“uvádza sa vo vyhlásení.

Zdôraznilo tiež, že krajina sa týmto krokom za žiadnych okolností
nesnaží narušiť vzťahy s Francúzskom.

Reuters uvádza, že Paríž o tomto kroku pravdepodobne nebol
vopred informovaný. Krajina má v súčasnosti v Čade približne 1000
vojakov a vojenské lietadlá.

https://www.infovojna.bz/article/cad-ako-posledny-stat-regionu-sahel-vykopol-z-krajiny-francuzskych-vojakov-a-vypovedal-obrannu-dohodu-s-francuzskom
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Ešte pred dvomi rokmi malo Francúzsko v rámci operácie proti
džihádistom viac ako 5000 vojakov v regióne Sahel. Čad je pritom
poslednou sahelskou krajinou, ktorá hostí francúzskych vojakov.

Ruský prezident Vladimir Putin sa koncom januára 2024 stretol v
Kremli s čadským lídrom Mahamatom Idrissom Débym. Putin
vyjadril potešeie nad tým, že Déby stabilizoval situáciu v krajine, a
vylovil ochotu pomôcť akýmkoľvek spôsobom.

Obe krajiny majú podľa vyjadrenia šéfa Kremľa „veľké príležitosti
na rozvoj bilaterálnych vzťahov“ a dodal, že Rusko zdvojnásobí
kvóty pre čadských študentov študujúcich na ruských univerzitách.

Ze světa

Lukašenko o ´NATOfikaci´ světa.
 https://vk.com/wall295007132_20449

V Evropě a ve světě probíhá ´NATOfikace´. Prezident Běloruska A.
Lukašenko to uvedl 28. listopadu ve svém projevu na summitu
ODKB v Astaně.

„Rok od roku vidíme, že situace ve světě se jen zhoršuje.
Problémem neníani to, že systém ´brzd a protivah´, který zajišťoval
mezinárodní bezpečnost a strategickou stabilitu, upadl v
zapomnění. A nám trvá neodpustitelně dlouho vytvoření
alternativních právních mechanismů,“ řekl prezident.

Lukašenko naznačil, že tento stav je pro někoho výhodný – když
jsou normy a principy mezinárodního práva nahrazovány
subjektivními a ´situačně proměnlivými´ pravidly, nástroji
´vojenského a informačního vydírání´.

„V tomto kontextu závody ve zbrojení nabývají rychle na síle.
Východoevropský region, zejména Polsko, je nadále militarizován.
Probíhá ´NATOfikace´ Evropy a světa jako celku,“ zdůraznil
běloruský vůdce.

https://www.reuters.com/world/africa/putin-meets-chad-junta-leader-russia-competes-with-france-africa-2024-01-24/
https://vk.com/wall295007132_20449
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Poznamenal také nárůst vojenských konfliktů a ohnisek napětí v
mnoha oblastech světa.

„Západ lpí na své neudržitelné dominanci a stále více mluví
jazykem zbraní a zavírá oči před hrozbami jaderné konfrontace a
nebezpečí úplného zničení planety,“ prohlásil běloruský prezident.

Zároveň konstatoval, že Západ vynakládá veškerou svou energii na
boj s falešnými problémy, které si ale sám vlastně vytváří:

„Je smutné, že Západ vynakládá veškerou svou energii na boj s
falešnými problémy. Navíc tyto sami vytvářejí. Zatímco v moderním
světě existuje mnoho nadnárodních výzev a hrozeb, se kterými lze
a je třeba bojovat. A pouze společně“ – zdůraznil Lukašenko. Jako
příklad uvedl ´klimatickou agendu´, ze které si „západní politici už
dávno udělali byznys“.

Podle jeho názoru je ´Green Deal´ Evropské unie projektem nekalé
soutěže, který funguje výhradně v zájmu západních zemí, které jsou
na prvním místě mezi těmi, kdo jsou odpovědní za znečišťování
ovzduší.

Připomeňme, že dnes se v Astaně koná summit ODKB. Zástupce
Arménie se nezúčastnil. V tomto ohledu Lukašenko poznamenal, že
„to charakterizuje současnou geopolitickou situaci v regionu a do
jisté míry i naši organizaci“.

Z ruských otevřených zdrojů –
 (Eadaily com/ru/news/2024/11/28/lukashenko-zayavil-o-natofikacii-

mira)

Český překlad a úpravy – Systém iRUCZ
 Prosíme,  uložte si nás a dejte sledovat!

 https://vk.com/irucz Doporučujte nás !
Chorota vajrus, kočkování

https://vk.com/irucz
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V prosinci 2020 udělil americký Úřad pro kontrolu potravin a
léčiv (FDA) povolení k nouzovému použití (EUA) pro první
vakcíny COVID-19, ale tato povolení jasně uváděla, že
neexistuje žádný důkaz, že očkování brání přenosu viru.

https://vk.com/wall-204932795_21757

Navzdory tomu vláda zahájila kampaň „To můžeme udělat“ a utratila
více než 900 milionů dolarů na podporu očkování a opatření v
oblasti veřejného zdraví.

Taky se těším…a moc…testovat se na něco, co je fejk?

Kdo ví, ví, proč ta má žaloba
 Bojujeme za děti

Renata Hambálková
Prymula má dezolátský řeči. Já se těšim, až řekne, že celá
plandemie byl fejk, matrix. Byl to test lidstva. Vojenská operace.
https://cnn.iprima.cz/prymula-o-covidu-nosit-rousku-v-lese-byl-
nesmysl-dlouhe-lockdowny-skol-nebyly-prospesne-454729

Vykazuje obdobie pandémie marec 2020 až september 2023 znaky fašizmu?

https://www.podtatransky-kurier.sk/spravodajstvo/vykazuje-obdobie-
pandemie-marec-2020-az-september-2023-znaky-fasizmu

Lékař varuje, že nové samoreplikující vakcíny RNA, které se
zavádějí v Japonsku, jsou „třetí atomovou bombou“

https://www.naturalnews.com/2024-10-31-self-replicating-rna-
vaccines-japan-atomic-bomb.html

Zprávy bez cenzury aktuality / bez cenzury / Informace / Martin
Marcikán / Studio Kadaň / SVCS / Svobodný vysílač CS / Zprávy
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